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Interpelacja

Milanówek dn. 26.04.2007

Burmistrz
Milanówka

Jak szeroka ma byc ostatecznieulica Brwinowska?Czy planuje Pan przeksztalcemew/w
ulicy z drogi gminnej na powiatowa i wjakim terminie?
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ A~ /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do Rady Miastaw dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie planów dotyczacych ulicyBrwinowskiejinformuje, ze
nie ma jeszcze wypracowanej ostatecznej decyzji odnosnie tej, jak i innych, polozonych w bezposrednim
sasiedztwie, ulic. Jak Pan wie, powolany zostal zespól roboczy ds. obwodnicy Milanówka, który na
podstawie niezbednych opracowan i opinii mieszkanców, wypracuje stanowisko w przedmiotowej
sprawie, które nastepnie zostanie przekazane Radzie Miasta i stanowic bedzie material wyjsciowy do
podjecia decyzji o zmianie Studium Uwarunkowan i KierunkówZagospodarowania Przestrzennego oraz
uchwalenia miejscowychplanów zagospodarowania przestrzennego.

Z powazaniem

Otrzymuja:
adresat
Biuro Rady Miasta
ref. TOM
ala


